
СТОЛИЧНА ОБЩИНА

СТОЛИЧЕН ОБЩИНСКИ СЪВЕТ
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ПОСТОЯННА КОМИСИЯ ПО ОБРАЗОВАНИЕ, КУЛТУРА, НАУКА И 
КУЛТУРНО МНОГООБРАЗИЕ

ПРОТОКОЛ №57

от заседание на ПК по Образование, култура, наука и културно многообразие 
проведено на 12.10.2021г. от 10:00 часа

Днес, 12.10.2021г. се проведе заседание на Постоянната комисия по Образование, 
култура, наука и културно многообразие.

Заседанието беше открито от г-жа Малина Едрева - председател на ПК по ОКНКМ. 
При направената проверка на кворума беше установено, че присъстват 10 общински 
съветници, поради което заседанието може да бъде проведено. Списъкът на 
присъстващите членове на комисията е приложен към протокола - Приложение № 1.

Г-жа Малина Едрева докладва проекта за дневен ред на заседанието.
Комисията подкрепи проекта за дневен ред с 10 гласа “за”.

Общо гласували: 
в т.ч.:

10

За 10

Против няма

Въздържали се няма

По т. 1 от дневния ред:
Доклад с вх.№СОА21-ВК66-9328/07.Ю.2021г. относно промяна в състава на 

членовете на Управителния съвет на Фондация "Асоциация за развитие на София" с 
вносител г-жа Малина Едрева - председател на ПК по ОКНКМ.

Г-жа Малина Едрева информира комисията, че става дума за технически доклад 
предлагащ г-н Георги Георгиев, настоящ председател на СОС, да заеме мястото на г-н 
Елен Гердижков в Управителния съвет на Асоциация за развитие на София.

Г-н Веселин Калановски заяви, че ще се въздържи по отношение на 
предложението поради несъгласието изразено от ПГ „ДБ-Обединение“ спрямо начина на 
избор на г-н Г. Георгиев за председател на СОС.

1



Въз основа на състоялите се разисквания бяха взети следните решения:

1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение.

Въздържали се: В. Калановски и М. Паргов

Общо гласували: 
в т.ч.: 10

За 8

Против няма

Въздържали се 2

По т. 2 от дневния ред:
Доклад с вх.№СОА21-ВК66-9291/07.Ю.2021г. относно утвърждаване на Съдържателен 
обхват, параметри за кандидатстване, изпълнение и отчитане на Столична програма 
„Култура“ за 2022 г. с вносители Малина Едрева - председател на ПК по ОКНКМ, 
Мирослав Боршош - зам. - кмет на Столична община, Веселин Калановски и Иван 
Вид елов - общински съветници.

Г-жа Малина Едрева представи ежегодния доклад за съдържателния обхват и 
параметри за кандидатстване и отчитане на Столична програма „Култура“. 
Предложените насоки представят мерки в подкрепа на творческия сектор в пандемична 
ситуация с конкретно разписан пътна карта при пандемична обстановка. Сред 
приоритетите за 2022г. са подкрепа за усъвършенстването и развитието на капацитета на 
творческия сектор, развитието на публиките, в частност на младежки такива както и за 
насърчаването на активното гражданско участие.

Въз основа на състоялите се разисквания бяха взети следните решения:

1. Комисията подкрепя доклада е предложения проект за решение.

Общо гласували: 
в т.ч.: 10

За 10

Против Няма

Въздържали се Няма

По т. 3 от дневния ред:
Доклад с вх.№СОА21-ВК66-9273/07.10.2021г. относно решения, приети от Творческия 
съвет на Столична програма "Култура" за финансиране на проектни предложения от 
Трета сесия на СП „Култура“ - 2021 г. с вносители Малина Едрева - председател на ПК 
по ОКНКМ, Мирослав Боршош - зам. - кмет на Столична община, Веселин Калановски, 
Иван Виделов и Владимир Митов - общински съветници.
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Въз основа на състоялите се разисквания бяха взети следните решения:

1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение.

Общо гласували:
в т.ч.: 10

За 10

Против Няма

Въздържали се Няма

По т. 4 от дневния ред:
Доклад с вх.№СОА18-ВК66-5158-(45)/08.10.2021г. относно приемане на Годишни 
насоки и приоритети на Направление 2 - „ОТКРИТО“, Програма за подкрепа на 
временни художествени инсталации в градска среда- програма „Навън“ - 2022 г. с 
вносители Малина Едрева - председател на ПК по ОКНКМ и Мирослав Боршош - 
зам. - кмет на Столична община.

Г-жа Малина Едрева информира комисията, че годишните насоки и приоритети на 
премиерното издание на Направление 2 - Открито на програма „Навън“ се базират на 
желанието да се подкрепят артистите от визуалните изкуства да експонират 
произведения в градска среда. Локацията предложена за 2022г. е районът около езерото 
„Дружба“ в парк „Дружба“, близост до езерото “Дружба”.

Г-н Веселин Калановски предложи да отпадне т.1.4 от Приложение №1 към проекта за 
решение предвиждаща задължение в тежест на кандидастващия да осигури целева 
охрана на художествената инсталация.

Г-жа Малина Едрева и г-н Борислав Бориславов се изказаха в подкрепа на 
предложението на г-н Веселин Калановски.

Г-жа Биляна Генова, директор на д-я „Култура“, отправи предложение да бъде запазено 
първото изречение от т. 1.4 от Приложение №1 към проекта за решение, а именно: „Да не 
се изисква целева охрана.“ Г-жа Б. Генова счита, че по този начин авторите ще бъдат 
насърчени да създават достатъчно устойчиви произведения адаптирани за парково 
пространство, в което няма как да бъде осигурена постоянна жива охрана.

Г-н Борислав Бориславов отправи предложение за промяна на срока за кандидатстване 
отразен на трета страница от Приложение №1 към проекта за решение, от 1 до 20 ноември 
2021г. Според г-н Бориславов този период би бил съобразен с нормативно установения 
срок за обжалване на решението на СОС за приемане на годишните насоки на 
направление „Открито“.

Въз основа на състоялите се разисквания бяха взети следните решения:

1. Комисията подкрепя доклада като прави следните изменения в Приложение №1 към 
проекта за решение:
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1.1. Т. 1.4 да се чете както следва: „Да не изисква целева охрана.“

1.2. Срокът за подаване на проектите, упоменат на стр. 3 от Приложение №1, да се чете 
както следва: „1 ноември - 20 ноември 2021г.“

Общо гласували: 
в т.ч.: 10

За 10

Против няма

Въздържали се няма

По т. 5 от дневния ред:
Доклад вх.№СОА21-ВК08-241-(5)/01.07.2021г. относно отдаване под наем на части от 
имоти - публична общинска собственост за осъществяване на дейности за ученическо 
столово хранене за срок от 5 години в 63 ОУ „Христо Ботев“, кв. Требич, район 
„Надежда“ с вносител Инж. Димитър Димов - кмет на район „Надежда“.

Г-жа Мая Благоева, зам. - кмет район „Надежда“, представи доклада за организиране 
на конкурс за отдаване под наем на част от имот в 63 ОУ „Христо Ботев“ за столово 
хранене за срок от 5 години. Определената от експерт месечна наемна цена е от 11 лв. 
без ДДС.

Въз основа на състоялите се разисквания бяха взети следните решения:

1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение.

Общо гласували: 
в т.ч.: 11

За 11

Против Няма

Въздържали се Няма

По т. 6 от дневния ред:
Доклад с вх.№СОА20-ВК66-8836-(154)/30.09.2021г. относно приемане на технико- 
икономическа оценка и даване на съгласие за прилагане на намалени отстояния при 
изграждането на Разширение на Детска градина №109 "Зорница" чрез изграждане на две 
двуетажни пристройки за четири групи в УПИ III - 513 - за ОДЗ, кв. 30, м. "Младост 1" 
по плана на гр. София, имот с идентификатор 68134.4082.513, с вносител арх. Стефан 
Стефанов - кмет на район „Младост“.
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Арх. Росица Семова, архитект от общинската администрация на район „Младост“, 
информира комисията, че разглежданият доклад ще даде възможност за откриване ан 
нови четири допълнителни групи към ДГ №109 „Зорница“.

Въз основа на състоялите се разисквания бяха взети следните решения:

1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение.

Общо гласували: 
в т.ч.: 11

За 11

Против няма

Въздържали се няма

По т. 7 от дневния ред:
Доклад с вх.№СОА21-ВК08-8713-(4)/30.09.2021г. относно приемане на технико- 
икономическа оценка и даване на съгласие за преустройство на съществуваща сграда във 
филиал за две групи на детска градина №159 "Олимпийче" на детска градина с четири 
градински и две яслени групи в УПИ Ш-130, кв. 390, м. "Зони Г - Центъра (част)" по 
плана на гр. София, имот с идентификатор 68134.102.130, с административен адрес гр. 
София, район "Средец", ул. "Христо Белчев" № 36 с вносител Трайчо Трайков - кмет на 
район „Средец“.

Г-н Трайчо Трайков представи доклада относно технико-икономическа обосновка на 
проекта за преустройство на детска градина №159.

Г-жа Малина Едрева изрази позитивното си отношение спрямо свършената работа от 
страна на районната администрация.

Въз основа на състоялите се разисквания бяха взети следните решения:

1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение.

Общо гласували: 
в т.ч.: 10

За 10

Против няма

Въздържали се няма

По т. 8 от дневния ред:
Доклад с вх.№СОА21-ВК08-7358-(4)/30.09.2021г. относно предложение за приемане на 
дарение от юридическо лице под формата на труд и услуги, изразяващо се в изпълнение 
на строителни и монтажни работи на стойност 198 046,00 (сто деветдесет и осем хиляди 
и четиридесет и шест) лева без ДДС или 237 655,20 лева (двеста тридесет и седем хиляди 
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шестстотин и петдесет и пет лева и 20 ст) с ДДС в полза на спортно училище 57 СУ "Св. 
Наум Охридски" за подмяна на изкуствена тревна настилка на футболното игрище и 
възстановяване на осветлението на същото, с вносител Иван Чакъров - кмет на район 
„Красна поляна“.

Въз основа на състоялите се разисквания бяха взети следните решения:

1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение.

Общо гласували: 
в т.ч.: 11

За 11

Против няма

Въздържали се няма

По т. 9 от дневния ред:
Доклад с вх.№СОА21-ВК08-5118/08.04.2021г. относно именуване на безименна улица в 
СО Район „Триадица“, м. „Кръстова вада“, с името „Ген. Георги Иванов“ с вносител 
Димитър Божилов - кмет на район „Триадица“.

Г-н Димитър Божилов информира комисията, че традиционно безименните улици в 
район „Триадица“ се именуват на исторически личности допринесли за свободата на 
България и нейното духовно развитие. Ген. Георги Иванов е участвал в редица битки, 
подробно изброени в доклада, като е допринесъл за българската държавност. 
Предложението е съгласувано е с инициативния комитет на кв. „Кръстова вада“.

Въз основа на състоялите се разисквания бяха взети следните решения:

1 .Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение.

Общо гласували: 
в т.ч.: 10

За 10

Против Няма

Въздържали се Няма

По т. 10 от дневния ред:
Доклад вх.№СОА21-ВК08-1317-(7)/07.10.2021 г. относно именуване на номерирана 
улица "182", находяща се в район "Младост", в.з. "Американски колеж" на името на 
проф. арх. Борислав Стоянов.

Въз основа на състоялите се разисквания бяха взети следните решения:
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1 .Комисията отлага разглеждането на доклада поради отсъствие на вносителя или 
негов представител.

Поради изчерпване на дневния ред заседанието бе закрито.

Общо гласували:
в т.ч.: 11

За 11

Против няма

Въздържали се няма

Изготвил:
:/
1

Председател на ПК по образование, 

култура, наука и културно многообразие:

Зам.-председател на ПК по образование, 

култура, наука и културно многообразие:

Зам.-председател на ПК по образование, 

култура, наука и културно многообразие:

Дончо Христев 

)
Малина Едрева

Борислгрз/пориславов

4Г
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